
 

 

УНИВЕРЗИТЕТ У КРАГУЈЕВЦУ 

ФАКУЛТЕТ МЕДИЦИНСКИХ НАУКА 

КОМИСИЈА ЗА КВАЛИТЕТ 

БРОЈ:01-9733/1 

ДАНА: 21.09.2021. 

КРАГУЈЕВАЦ 

 

ДЕКАНУ, проф. др Владимиру Јаковљевићу 

Поштовани, 

Подносим Вам извештај о раду Комисије за квалитет, за период јануар-децембар 2020. 

 

 

 

 

 

 

Kрагујевац, 21.09.2021.  ______________________________________ 

    проф. др Оливера Миловановић 

председник Комисије за обезбеђивање квалитета 

Факултета медицинских наука 

Универзитета у Крагујевцу 

 

 



 

 

ИЗВЕШТАЈ О РАДУ КОМИСИЈЕ ЗА КВАЛИТЕТ 

Јануар- децембар 2020. 

Одлуком Наставно-научног већа Факултета медицинских наука у Крагујевцу (01-637/6 

од 30.01.2019.), Комисија за обезбеђивање квалитета ради у саставу: 

• проф. др Оливера Миловановић, председник 

• проф. др Небојша Здравковић,члан 

• проф. др Александра Јуришић-Шкевин, члан 

• проф. др Иван Јовановић,члан 

• проф. др Мирјана Веселиновић,члан 

• доц. др Слађана Павловић,члан 

• доц. др Мирослав Васовић, члан 

• Аница Петковић, маг. фарм, члан 

• Владислава Стојић, мастер економиста,члан 

• Милош Папић, др. стом,члан 

• Емилија Вукадиновић, члан 

• Душан Томашевић, администратор,члан 

 

Чланови Комисије за обезбеђивање квалитета именовани од стране Студентског 

парламента су: Ирфан Ћоровић и Адмир Куч од 30.08.2019. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Четрнаеста (електронска) седница петог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета 

одражана је 29.01.2020. године. Председник Комисије је предложио дневни ред који се 

односио на усвајање извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе. Пошто 

је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се изјасне у 

периоду од 10:00-12:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом 

и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе. На 

електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе:  

• асс. др сци. мед. Јоване Јеремић,  

 

На основу сагласности једанаест чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред 

и извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе.   

 

Петнаеста седница петог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета одражана је 

03.03.2020. године. Председник комисије доц. др Оливера Миловановић је отворила 

састанак и констатовала да су на састанку присутни следећи чланови Комисије за 

обезбеђивање квалитета: проф. др Небојша Здравковић, проф. др Иван Јовановић, доц. 

др Слађана Павловић, доц. др Мирослав Васовић, доц. др Мирјана Веселиновић, асс. 

Аница Петковић, истраживач приправник Милош Папић и Емилија Вукадиновић. 

Састанку нису присуствовали проф. др Александра Јуришић Шкевин, асс. Владислава 

Стојић, Душан Томашевић, Адмир Куч и Ирфан Ћоровић. Предложени дневни ред за 

петнаесту седницу је био: Усвајање извода записника са претходних седница; Извештаји 

о педагошком раду наставника и сарадника и броју часова активне наставе; Спровођење 

самоевредновања Факултета медицинских наука и Разно.  

Чланови Комисије су једногласно усвојили записник са претходне седнице. 

Доц. др Оливера Миловановић представила је члановима Комисије припремљене 

извештаје о педагошком раду и броју часова активне наставе за:  

• проф. др Радојицу Столића,  

• доц. др Маријану Станојевић - Пирковић,  

• доц. др Милоша Тодоровића,  

• асс. др Сању Кнежевић,  



• асс. др Бранимира Радмановића,  

• асс. др Далибора Стајића,  

• др сци. мед. Катарину Весић,  

• др сци. мед. Татјану Бошковић и  

• др сци. мед. Бојана Стојановића. 

Чланови Комисије изјашњавали су се о усвајању сваког појединачног извештаја. 

Једногласно су усвојени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе за 

све наведене наставнике и сараднике. 

Доц. др Оливера Миловановић упознала је чланове да је Национални Савет за високо 

образовање Републике Србије поставио нове табеле за поступак самоевалуације и да су 

поједине ставке већ урађене у претходном поступку акредитације нових студијских 

програма. Чланови су се поновно упознали са расподелом задужења по стандардима за 

самоевалуацију о чему је вођена дискусија. 

Није било питања и дускије на тачку Разно. 

Шеснаеста седница петог сазива  Комисије за обезбеђивање квалитета одражана је 

11.06.2020. године. Председник комисије доц. др Оливера Миловановић је отворила 

састанак и констатовала да су на састанку присутни следећи чланови Комисије за 

обезбеђивање квалитета: проф. др Небојша Здравковић, проф. др Иван Јовановић, доц. 

др Слађана Павловић, доц. др Мирослав Васовић, доц. др Мирјана Веселиновић, проф. 

др Александра Јуришић Шкевин, асс. Аница Петковић, и Емилија Вукадиновић. 

Састанку нису присуствовали  асс. Владислава Стојић, Милош Папић, др. стом., Душан 

Томашевић, Адмир Куч и Ирфан Ћоровић. Предложени дневни ред за шеснаесту 

седницу је био: Усвајање записника са претходних седници;  Разматрање Извештаја о 

педагошком раду наставника и сарадника и броју часова активне наставе; Разматрање 

Извештаја о раду Комисије за обезбеђивање квалитета за 2019. годину; Спровођење 

самоевалуације; Разно 

Чланови Комисије су једногласно усвојили записник са претходне седнице. 

Доц. др Оливера Миловановић представила је члановима Комисије припремљене 

извештаје о педагошком раду и броју часова активне наставе за:  



• проф. др Горана Давидовића,  

• проф. др Татјану Кањевац. 

• доц. др Гордану Ристић, 

• доц. др Милицу Боровчанин и 

• асс. др Милана Радовановића,  

Чланови Комисије изјашњавали су се о усвајању сваког појединачног извештаја. 

Једногласно су усвојени извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе за 

све наведене наставнике и сараднике. 

Председник Комисије ставио је на разматрање Извештај о раду Комисије за 

обезбеђивање квалитета за 2019. годину. Након контруктивног разматрања Извештаја и 

упућивања корисних сугестија за корекцију истог чланови Комисије су једногласно 

усвојили Извештај о раду Комисије за обезбеђивање квалитета за 2019. Годину. 

Доц. др Оливера Миловановић упознала је чланове да су се сви рокови за израду нових 

стандарда самоевалуације због увођења ванредног стања у Републици Србији померили 

и да би било пожељно да се у наредна два месеца, ако не у потпуности онда највећим 

делом сви стандарди заврше. Чланови су се поново упознали са расподелом задужења по 

стандардима за самоевалуацију о чему је вођена дискусија.  Период који обухвата нова 

самовалуација је период од маја 2017. год до краја школске 2020. год, а што се тиче 

наставног процеса обухвата од септембра 2017. год. до краја школске 2020. год.  

Седамнаеста седница петог сазива  Комисије за обезбеђивање квалитета одражана је 

15.07.2020. године. Председник комисије доц. др Оливера Миловановић је отворила 

састанак и констатовала да су на састанку присутни следећи чланови Комисије за 

обезбеђивање квалитета: проф. др Александра Јуришић Шкевин, проф. др Небојша 

Здравковић, проф. др Иван Јовановић, доц. др Слађана Павловић, асс. Владислава 

Стојић, истраживач приправник Милош Папић и Емилија Вукадиновић. Састанку нису 

присуствовали доц. др Мирјана Веселиновић, доц. др Мирослав Васовић, асс. Аница 

Петковић, Душан Томашевић, Адмир Куч и Ирфан Ћоровић. Предложени дневни ред за 

седамнаесту седницу је био: Усвајање извода записника са претходних седница; 

Самоевалуција Факултета медидинских наука; Разно. 

Чланови Комисије су једногласно усвојили записник са претходне седнице. 



Доц. др Оливера Миловановић обавестила је чланове да је у поступку самоевалуације 

установе потребно обавити и самоевалуацију свих студијских програма укључујући, 

основне, докторске академске и мастер студије. Такође је напоменула да се ово највише 

одоноси на стандарде 4, 5, 7-11, 13-15, те предложила да би требало због обима посла да 

се направе радне групе за сваки од стандарда. На основу разговора са Деканом и 

ресорним продеканима, доц. др Оливера Миловановић предложила је члановима 

Комисије да у свој рад укључе и млађе колеге са одговарајућих студијских програма како 

би им помогли, након чега је уследила дискусија о потенцијалном ангажовању појединих 

колега. Након краће дискусије, чланови Комисије су се усагласили да свако од чланова 

израђује стандард за који се определио за сваки од наведених студијских програма. 

Чланови Комисије за квалитет су под тачком Разно разамтрали могућности да се 

превазиђу баријере настале због актуелне епидемиолошке ситуације у погледу 

анкетирања студената ради евалуације квалитета наставног процеса и наставника. 

Предлог чланова катедри је био да се не размтра последња школска година као што се до 

тада радило већ да се потврде издају на основу податка за 2018/2019. годину. Председник 

Комисије је рекао да ће потврде бити израђиване у складу са правним прописима 

Факултета медицинских наука и Универзитета у Крагујевцу. 

Осамнаеста седница петог сазива  Комисије за обезбеђивање квалитета одражана је 

16.09.2020. године. Председник комисије доц. др Оливера Миловановић је отворила 

састанак и констатовала да су на састанку присутни следећи чланови Комисије за 

обезбеђивање квалитета: проф. др Александра Јуришић Шкевин, проф. др Небојша 

Здравковић, проф. др Иван Јовановић, доц. др Мирослав Васовић, асс. Владислава 

Стојић, истраживач приправник Милош Папић, Емилија Вукадиновић и Душан 

Томашевић. Састанку нису присуствовали доц. др Слађана Павловић, доц. др Мирјана 

Веселиновић, асс. Аница Петковић, Адмир Куч и Ирфан Ћоровић. Предложени дневни 

ред за седамнаесту седницу је био: Усвајање записника са претходних седница; 

Разматрање и усвајање Пословника о раду Комисије за квалитет; Евалуације наставе 

путем електронских студентских анкета; Спровођење самоевалуације; Усвајање мандата 

члану из реда студената; Разно. 

Чланови Комисије су једногласно усвојили записник са претходне седнице. 



Доц. др Оливера Миловановић представила је члановима Комисије и ставила на 

разматрање Пословник о раду Комисије за квалитет Факултета медицинских нуака 

Универзитета у Крагујевцу. Присутни чланови Комисије активно су учествовали у 

разамтрању свих тачака пословника и контруктивним сугестима извршена је измена 

одређеног дела Пословника након чега је Пословник стављен на усвајање и јендогласно 

усвојен од стране присутних чланова Комисије. 

Доц. др Оливера Миловановић је обавестила присутне чланове Комисије о тренутној 

реализацији анкетирања студената о евалуацији наставног процеса и наставника 

електронским путем. Анкетирање студената електронским путем је вршено током 

септембра месеца 2020. године. Члановима је приказан садржај електронске анкете 

доступан на сајту Факултета. 

Следећа тачка дневног реда односила се на Самоевалуацију Факултета медицинских 

наука за период 2017-2020. Присутни чланови су изложили ток рада на стандардима који 

су им били додељени. Заједнички су отклоњене присутне недоумице у вези одржаних 

стандарда тј. података који су били неопходни за њих. 

Председник Комисије, доц. др Оливера Миловановић, констатовала је да је према одлуци 

Студентског парламента од дана 27.08.2020. год. за трећег члана Комисије за квалитет из 

реда студената одређен студент Жика Ђурић. Чланови Комисије су јендогласно 

верификовали мандат трећем члану Комисије из редова студената. 

Деветнаеста (електронска) седница петог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета 

одражана је 01.10.2020. године. Председник Комисије је предложио дневни ред који се 

односио на усвајање извештаја о педагошком раду и бројa часова активне наставе. Пошто 

је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се изјасне у 

периоду од 10:00-12:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом 

и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе. На 

електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе:  

• проф. др Mилоја Томашевића,  

• доц. др Срђана Стефановића,  

• доц. др Татјану Вуловић,  

• асс. др Невену Гајовић и  



• асс. Владиславу Стојић  

 

На основу сагласности десет чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и 

извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе.   

 

Двадесета (електронска) седница петог сазива Комисије за обезбеђивање квалитета 

одражана је 02.11.2020. године. Председник Комисије је предложио дневни ред који се 

односио на усвајање извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе. Пошто 

је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали да се изјасне у 

периоду од 09:00-11:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом 

и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе. На 

електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова активне 

наставе:  

• проф. др Милана Мијаиловића, 

• проф. др Ивана Јовановића,  

• проф. др Гордану Радисављевић,  

• доц. др Слађану Павловић, 

• доц. др Радишу Војиновића,  

• доц. др Бранислава Белића и  

• доц. др Катарину Илић Парезановић. 

Проф. др Иван Јовановић затражио је да буде изузет из гласања за усвајање сопственог 

извештаја о педагошком раду и броју часова активне наставе. На основу сагласности 

десет чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред и извештаји о педагошком 

раду и броју часова активне наставе за проф. др Милана Мијаиловића, проф. др Гордану 

Радисављевић, доц. др Радишу Војиновића, доц. др Бранислава Белића и доц. др 

Катарину Илић Парезановић. На основу сагласности девет чланова Комисије, усвојен је 

извештај о педагошком раду и броју часова активне наставе за проф. др Ивана Јовановића 

као и за доц. др Слађану Павловић. 

 

Двадесет прва (електронска) седница петог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 07.12.2020. године. Председник Комисије је предложио дневни 

ред који се односио на усвајање извештаја о педагошком раду и броју часова активне 



наставе. Пошто је седница одржана електронским путем, чланови Комисије су требали 

да се изјасне у периоду од 08:00-10:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним 

дневним редом и предлогом извештаја о педагошком раду и броју часова активне 

наставе. На електронској седници Комисије разматран је педагошки рад и број часова 

активне наставе:  

• проф. др Владислава Воларевића,  

• асс. др сци мед Дејана Лазића 

 

На основу сагласности једанаест чланова Комисије, усвојени су предложени дневни ред 

и извештаји о педагошком раду и броју часова активне наставе.   

 

Двадесет друга (електронска) седница петог сазива Комисије за обезбеђивање 

квалитета одражана је 31.12.2020. године. Председник Комисије је предложио дневни 

ред који се односио на давање мишљења о Извештају о самоевалуацији Факултета 

медицинских наука за период 2017-2020 године. Пошто је седница одржана 

електронским путем, чланови Комисије је требало да се изјасне у периоду од 09:00 до 

11:00 часова о томе да ли су сагласни са предложеним дневним редом и дају мишљење о 

Извештају о самоевалуацији Факултета медицинских наука за период 2017-2020 године. 

На основу сагласности и позитивног мишљења десет чланова Комисије, усвојени су 

предложени дневни ред и Извештај о самоевалуацији Факултета медицинских наука за 

период 2017-2020 године. 

 

 

 


